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Conclusies van de Coördinatie Commissie voor Eur 
Integratie- en Associatieproblemen van 19 juli 1 

De Coördinatie Commissie heeft op 19 juli de vol^end^ 
agenda behandeld: 
1 . Voorbereiding van de EcoFin Raad van 24 juli» 
1 . 1 # Follow-up Topconferentie Bonn 
1#2# Follow-up Europese Raad van Bremen 
1 . 3 . Tweede onderzoek naar de economische toestand in 

de Gemeenschap 
1.4« Toepassing van de Europese Rekeneenheid op de 

handelingen van de instellingen van ce Gemeenschap 
1 . 5 . Lening aan Italië 
2 . Voorbereiding van de Visraad van 24 .juli» 
2 . 1 . Quotaverdeling in de Iloorse en Faroese wateren 
2 . 2 . Kosten voor de controle op het naleven van het 

communautaire visserijbeleid 
2 . 3 . Sociaal structurele maatregelen 
2 . 4 . Diversen : Mededeling van de Commissie met betrekking 

tot de situatie in de visserij 
3 . Voorbereiding van de Landbouwraad var. 2: r-~.li. 
3 . 1 . Bosbouw/maatregelen 
3 * 2 . Rundvleesinvoer uit Botswana 
3*3* Mededeling van de Commissie inzake de wijnsector 
3 . 4 . Sociale boter/kerstboter 
3 . 5 * Uiteenzetting omtrent het programma van het Duits 

Voorzitterschap 
4. Voorbereiding Algemene Raad van 23 j^ü *; ̂ ~: * 
4 . 1 . Directe verkiezingen Europee: rl .: 
4 . 2 . Follow-up Europese Raad te Bremen 
4.3« Rapport inzake de Economische Top van Bonn 
4 . 4 . Problemen van de ijzer- en staalindustrie 
4#5« Sanering van de scheepsbouw 
4 . 6 . Verslag inzake de MTN 
4*7« Follow-up openingsonderhandelingen Lomé II 
4 . 8 . Commissieverslag inzake Joegoslavië 
4.9« Interim-rapport ASEAN 

De Ministerraad zou akkoord kunnen gaan 
volgende conclusies en overwegingen. 

http://r-~.li


1, l^_gollow-up Topconferentie„Bonn. 
De Coördinatie Commissie meende dat tijdens de 
EcoFin Raad de resultaten van de Topconferentie 
van Bonn van Nederlandse kant als bevredigend 
kunnen worden gekenmerkt. Thans dient te worden 
bezien hoe de Gemeenschap kan •Inspelen" op het 
aldaar bereikte. Bit wordt van Nederlandse ziide 
als noodzakelijk ervaren. Zie hiervoor onder nun 
1.2. 

1.2. Follow-up Europese_Raad van Bremen. 
a) de Gemeenschappelijke strategie. 

Onder dit agendapunt is in de EcoPin Raad in h 
bijzonder de "concerted action" aan de orde. 

De Coördinatie Commissie meende dat de wat vage 
conclusies van de Europese Raad terzake dienen 
te worden gelezen samen met de uitspraken van de 
Topconferentie van Bonn, waar vier Lid-Staten 
zich op cijfers hebben vastgelegd. Dit dient 
thans in Gemeenschapsverband te worden verwerkt 
Het komt de Coördinatie Commissie voor dat Kede 
land daaraan ten volle medewerking kan geven. 
Nederland loopt namelijk alleszins in de pas 
met hetgeen andere Lid-Staten bereid zijn te ve 
richten. 
De Coördinatie Commissie meende dat - mede gele 
op de Nederlandse aandrang tot parallelle actie 
op het gebied van de economische politiek (zie 
onder punt b) hierna) - van Nederlandse* zijde a 
de komende EcoFin Raad diende te worden bepleit 
dat de volgende EcoFin Raad in september a.s. 
besluiten neemt on het terrein van de *coneerte 
act ion" en dat de betrokken werkgroepen dienten, 
volge thans opdracht krijgen zich voor wat tijd 
stip en agenda van hun vergaderingen betreft, 
daarnaar te richten. 

b) richtlijnen voor een Europees Monetair SyvtMB.» 
In het Monetair Comité heeft thans e||^Mmt* 
gedachtenwisseling plaats met betrekking tot d 
taak uitvoering te geven aan hetgeen terzake ti 
de Europese Raad is overeengekomen. 
Ook de Gouverneurs van de Centrale Banken hebbe 
terzake vergaderd en hunnentwege een technische 
sub-groep ingesteld. 
De Coördinatie Commissie meende dat het Keder 
landse beleid erop gericht diende te zijn 
maximale medewerking te verlenen aan het uit-



voorstellen 
deze 
re 

werken van de conclusies van de Europe 
Het Monetair Comité zou thans van de E 
Raad opdracht dienen te ontvangen binn 
vastgestelde kalender haar advies ter 
stellen uitgaande van de Frans/Duitse 
De voorziene mogelijkheid tot amendering van 
voorstellen zou derhalve niet tot geheel and 
constructies mogen leiden. De noodzaak dat deze 
monetaire samenwerking tot ontwikkeling komt 
parallel aan een convergentie van het economisch 
beleid kan van Nederlandse zijde nog eens worden 
onderstreept. Nederland zal voorts beoleitpn 
aan de discussies in de sub-groep welke door de Gou
verneurs van de Centrale Banken is ingesteld, tevens 
zal worden deelgenomen door ambtenaren van de 
Ministeries van Financiën. 
Er bestaat overigens geen behoefte aan dat in 
Raad sk ad er een aparte ad hoe groep voor dit onder
werp wordt gecreëerd. 
Gelet op het tijdschema, opgesteld door J 

Raad, dat voorziet in een effectieve uitwerking 
e v 

r 

al ani » 

*"Ï & UB 

van maatregelen op basis van hoger,_ 
stellen per 31 oktober a.s., achtte de 
Commissie het noodzakelijk dat ook in Nederland 
spoedig voorzieningen worden getroffen, opdat 
de implicaties van de voorstellen en *" 

1 

kennis van de toezegging 
in de Ministerraad van 12 juli om in same 
met de Ministeries van Economische . 
landse Zaken een Monetaire Nota te doer. :~: 
Zij overwoog dat de onderhavige aanrelege 
evenwel een aanzienlijk breder terrein be 
ook institutionele aspecten, de repercuss 
het interne beleid en het landbouwbeleid 
vraag naar de versterking van de Gemeensc 
met het oog op de toetreding zij: * 
in fijft geding. De Coördinatie Commissie SSJjfetfll I 
dienstig dat de Nederlandse pofElO.fl ; | É É % P W f J 
tot deze aspecten wordt uitgewjjjjp(||i^WĴ -MMteffW 
groep van hoge ambtenaren onder leidin^g|teMfe 
Staatssecretaris van Buitenlandse Zaken, waarin 
de uitkomsten van de eerder genoemde monetaire 
studie zullen worden ingebracht. Zijdens h©t 
Ministerie van Buitenlandse Zaken zal het initis 
tief worden genomen tot het bijeenroepen van des 
werkgroep. 

1 .3« Tweede onderzoek naar de economische toeotand in 
^e.GemeenschajD^ 

Het document dat de Raad zal worden voorgelegd iv nog 
niet bekend. 

De Coördinatie Commissie meende dat van 1H 
landse zijde in de eerste plaats geverifl 
diende te worden of de feitelijke gegeven 

http://pofElO.fl


trent de economische situatie in Nederland tui 
zijn, doch dat met betrekking tot de eventuele 
aanbevelingen in het document de nodige slagen 
om de arm dienden te worden gehouden vanwege d 
noodzaak van verdere bestudering en interdeDar 
tementaal overleg. 

1.4. Toepassing van de Europese Rekeneenhei 
handelingen van de instellingen van de 
schajD^ 

Het gaat hierbij voornamelijk om de vraag wie de 
koersrisico1s zal dragen welke optreden bij de om
rekening van nationale valuta in EHE en vice versa. 
Op dit punt is een compromis uitgewerkt in het Comité 
van PV's, waarbij de koersrisico*s in feite ten laste 
van de Gemeenschap zullen komen. De Commissie houdt 
hier echter ernstige bezwaren tegen staande. 

De Coördinatie Commissie meende dat van Neder
landse kant met het uitgewerkte compromis dient 
te worden ingestemd. Laarbij " wordt overwoge 
dat de regeling een tijdelijk karakter draagt en 
derhalve in de toekomst kan worden aangepast 
mede in het licht van de zich ontwikkelende rol 
van de ERE in de intracommunautaire ircr.etaire 
verhoudingen. 

2i5^_Lening_aan_Italie_L 

Onder dit punt zal een rapport worden besproken aan
gaande de wijze waarop Italië tot dusver tegemoet 
is gekomen aan de voorwaarden waaronder haar eerder 
door de Gemeenschap kredieten zijn verstrekt» 

De Coördinatie Commissie meende dat het belang 
van het handhaven van disciplines op fttt tawaii* 
thans -met het oog op de verdere ontwikkelir^eo 
van de monetaire samenwerking - extra zvMUT 
diende te wegen. Dit zou onder WwT dienen te 
leiden tot een duidelijk restrictieve benaderf^! 
van verzoeken van Italië om een niet̂ ' 

2. Voorbereiding van de Vir-raad van 24 .luli* 
g^^^^uotaverdel^n^ IIl-^Ë-^ *oese wateren 

De Coördinatie Commissie constateerae aai 
land slechts zeer beperkte visserijbexang 
heeft in de hierbedoelde wateren en concl 
dat de Commissievoorstellen in deze geste 
dienen te worden. 
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2.2. Kosten voor de controle op het na} 
communautaire visserijbeleid. 

De Haagse akkoorden van oktober 1976 voorzien in ©<»YI 
zekere verdeling van de kosten van de hierbedoelde 
controle ten gunste van vooral Ierland en ook van 
Denemarken. De Commissie heeft hiertoe voorstellen 
gedaan. 

De Coördinatie Commissie achtte deze voorstellen 
voor Nederland aanvaardbaar en meende dat deze 
tijdens de komende Raad, zo nodig door middel 
van stemming, diende te worden goedgekeurd. 

2.3» Sociaal structurele maatregelen ± 

De Commissie heeft reeds in 1976 voorstellen ingediend 
met betrekking tot de sanering en stillegging van de 
visserij in de Gemeenschap. Tot dusver heeft de Raad 
hierover nog geen besluit genomen. De Commissie is van 
oordeel dat over deze voorstellen, waarover nog ver
schil van opvatting tussen de Lid-Staten bestaat, bij 
meerderheid kan worden gestemd. 

De Coördinatie Commissie meende dat Nederland 
akkoord kan gaan met de Commissievoorstellen en 
dat deze tijdens de komende Raad, zo nodig door 
middel van stemming ex artikel 43? dienden te 
worden goedgekeurd. 

2.4. Diversen - Mededeling van de Commissie met 

^ËÏÜËiS^i2S-i2i_^£^ËÜy:Sïi.È-.i^-l£-Yi_ 

Onder dit agendapunt zal ongetwijfeld ook het Britse 
verbod betreffende haringvangst i: 
westen van Schotland aan de orde komen. 

De Coördinatie Commissie was van oorde 
Nederlandse zijde stelling diende te n 
genomen tegen de Britse maatregelen. I 
zonder zal hierbij de Britse recenerin 
aangevochten dat de Britse Regering be 
tot het treffen van nationale conmwtn 
regelen, omdat terzake geen Gemeenscha 
regelen tot stand zijn gebracht. De to 
koming van besluiten terzake is immers 
tend door Brits toedoen verhinderd. 

3» Voorbereidin, van de l ; U M I \ r a a d van c 

^^l^^osbouwmaat regelen ̂  

In het kader van communautaire steunmaatre^ 
bepaalde mediterrane zones van de Gemeenschap, 
de Commissie Gemeenschappelijke actie voorgeste 

imt&t 



inzake de bosbouw. De Raad zal zich buigen over enk 1 
onopgeloste problemen in de ontwerp—verordening t.» -
zake. Ket gaat om de werkingssfeer van de actie (v»7 
len ook Staatsbossen onder de regeling?) en over de "* 
toerekeningscriteria voor hulp. (Moeten de begunstig
den een eigen biidrage leveren om in aanmerking te 
komen voor hulp?) 

De Coördinatie Commissie meende dat vastgehouder 
diende te worden aan de Nederlandse opvatting 
dat in principe een eigen bijdrage door het 
begunstigde land diende te worden geleverd. Hier
bij zou ook aansluiting dienen te worden gezocht 
bij het bijdragepercentage, welke voor projecten 
ender het Regionaal Fonds wordt gehanteerd. 
Voor wat de toepassing van deze regeling op staats 
bossen betreft, werd gemeend dat het Belgische 
compromis, dat voorziet in een zekere mate van 
begunstiging ook van staatsbossen, kan worden 
gesteund. 

3*2. Rundvleesinvoer uit Botswana. 

Aan de orde is de vraag aangaande de hervatting van 
de invoer van rundvlees uit Botswana naar de Gemeen
schap, nu de mond- en klauwzeerepidemie in 
dat land onder controle is. De Lid-3taten zijn hier
over verdeeld (met name de BED heeft problemen) zoda 
besluitvorming stagneert. De Commissie stelt dat de 
veterinaire waarborgen voor hervatting van de export 
naar de gehele EEG voldoende zijn. 

^naar de Gemeenschap 
De Coördinatie Commissie meende dat van Neder
landse zijde de spoedige hervatting van dese 
rundvleesinvoer/dient te worden ondersteund» Z< 
nodig kan IJ e der land eraan medewerken ast een 
dergelijke hervatte invoer beperkt blijft tct 
invoer in het Verenigd Koninkrijk dat ook ia & 
verleden welhaast de enige importeur van dit 
vlees in de Gemeenschap was. 

Hierbedoelde mededeling is nog onbekend. 
De Coördinatie Commissie meende bij i 
Nederland zich tegen eventuele beperkingc 
het intra-vcrkeer, welke in de Commissieo 
deling mochten worden gesuggereerd, diend 
te spreken. 

iidr-Sociale^boter/Ker^tboter^ 
De Commissie stelt voor de mogelijkheid te ope 
tot het ter beschikking stellen van boter uit 
interventievoorraden tegen gereduceerde privis 
bepaalde sociale groeperingen alsook,rond Kers 
aan iedere consument. 

crcaat dat 

ui t 
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De Coördinatie Commissie meende dat Nederland 
met de Commissievoorstellen kon meegaan, Kede-rl «i 
zal echter geen gebruik maken van de " erxand 
mogelijkheid tot het betrekken van sociale boter 

wel van de lerstboter. Voorts wordt gemeend' 
dat Nederland niet kan instemmen met een praktiik 

în het V.K. in het V.K. , waarbij/de bestaande subsidies en de 
prijsreducties voor de sociale boter cumuleren 
in een extra voordeel voor de Britse consument. 
Tevens ware te vermijden, dat de reducties op de 
erstboter worden omgezet in de permanente 
reducties van de sociale boter. 

3.5. Uiteenzetting omtrent het programma van het Duits 
_ Voorzitterschap. 

Verondersteld wordt dat van Duitse zijde als belang
rijkste punten op het werkprogramma worden opgebracht: 
de in bespreking zijnde nieuwe marktordeningen voor 
schapenvlees, voor aardappelen en voor alcohol. In sep
tember zal voorts gediscussieerd worden over de markt
ordening voor zuivel, waar Nederland een groot belang 
bij heeft. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat er 
geen aanleiding bestond van Nederlandse zijde nog 
specifieke andere punten op te voeren of 
prioriteiten te stellen. Wel meende zij te moeten 
constateren dat de neiging tot een nadere be
schouwing van de fundamenten van de landboumarkt 
in de lucht zit, in het bijzonder in de context 
van de Toetredingsproblematiek en de monetaire 
discussie. Een tijdige voorbereiding op dit te 
verwachten debat kwam haar, gelet op de Heder— 
landse belangen bij het landbouwbeleid, derhalve 
wenselijk voor. 

4. Voorbereiding Algemene Raad van 25 juli 1$ 

4*l %_^A^9.^Jl^^ e zA n F\ e n Europees Farlfljjjffii 
Onder dit punt zal de formele vaststelling 3c 
w n de datum van de recntstreekse verkiesin||| 
Europees Parlement aan de orde tornen, tfellic 
het VK voorts i dc Kwestie van 
direkt gekozen leden opbrengen. 

Van Nederlandse zijde kan akkoord worden 
met het te nemen besluit dat deze verkie 
zullen plaatsvinden op 7-10 juni 1979« 
Voor wat de salariëring van de parlement 
betreft werd gemeend dat een zekere mati, 
dient te worden betracht. De suggesties 
van het E.P. dienen nu eerst te worden a 
Nederland is vóór tijdige concertatie tu 
Voorzitter van het E.P. en de Voorzitter 
Raad, opdat een conflict terzake tussen d< 
instanties ssoveel mogelijk wordt voerkonu 



4.2« Follow-up Europese Raad te Bremen, 

De follow-up ten aanzien van de Gemeenschap!) el i ik 
actie en de monetaire samenwerking werd reed** fclvia 
deld onder de punten 1.1. en 1.2. in deze conelusi 
Voor wat het hoofdstuk Handel betreft, moge wo^-~ 
verwezen naar punt 4.6. Met betrekking tot het « w 

stuk Sociaal Beleid en het hoofdstuk Energie kwan 
Coördinatie Commissie tot de navolgende conclus-^ 

noot 

Van Nederlandse zijde zal worden aangedrongen 
dat het Comité van PV fs thans de opdracht ont
vangt om een oplossing te vinden omtrent alle 
nog uitstaande problemen met betrekking tot de 
Commissievoorstellen inzake de bestrijding van 
de jeugdwerkloosheid (plan Vredeling) in de hoop 
dat zulks zal uitmonden in een A-punt op een van 
de eerstvolgende Raden. 
Voor wat het energiebeleid betreft, kan Nederland 
raast een zekere bevrediging omtrent de gedane uit
spraken zowel op de Europese Raad als tijdens de 
Economische Topconferentie van Bonn tevens de 
noodzaak uitspreken van een voortgaande inspanning 
om binnen de Gemeenschap tijdens de twee Energie
raden, die door het Duitse Voorzitterschap zijn 
voorzien, resultaten te boeken omtrent de resteren 
de onderdelen uit het pakket van voorstellen, 
samengesteld door het voormalige Deense Voorzitter 
s chap• 

4 3 .i_2§:£E21 ï _ in z ak e _ d e _E e c_ :\ c ̂ i _c _ e _ I;_ T _ •_ _ _ 1 _ _ _ L 

Verwezen moge worden naar .de conclusies onder de punten 
1.1. en 1.2. 

De Coördinatie Commissie meende overigens dat de 
vertegenwoordiging van de Gemeensc * jdens 
de zitting van deze Topconferentie op bevredigende 
wijze tot zijn recht was gekomen. Van Nederlandse 
zijde zouden waarderende woorden kunnen worde.: 
gesproken omtrent de zorg, welke het Duits Voor
zitterschap en de Commissie terzake aan de dag 
hebben gelegd. 

Commissaris Davignon wil thans een eerste discussie 
in de Raad doen plaatsvinden aangaande de herstructu
rering in de staalindustrie. Het Commissiedocument 
bevat hiertoe echter niet voldoende substan 
kernvraag betreft de wijze\an afbouw van de 
productie in de Gemeenschap, Zulks kan get 
een gelijk reductiepercentage voor ieöe 
een reductieverdeling waarbij de verovJ 



- die meestal in probleemgebieden liggen - worden 
bevoordeeld, een reductieverdeling gericht on het 
instandhouden van de moderne producties een reduct 
bepaald door de markt. 

De Coördinatie Commissie meende dat in de Baad 
van Nederlandse zijde de noodzaak van h p r c + « i « 

turermg nog eens diende te worden onderstreep 
alsmede de wenselijkheid zulks thans ook met 
voortvarendheid aan te pakken. Dit om eindeloz 
verlengingen van de genomen crisismaatregelen 
te voorkomen. Indien het tot een gedachten-
wisseling mocht komen, kan Kederland in een vc 
lopige en eerste standpuntbepaling zijn voorke 
uitspreken voor een reductieverdeling die de 
moderne producties begunstigt. Ket is immers c 
bedoeling dat de Gemeenschapsproductie wederon 
zo snel mogelijk concurrerend wordt en de cris 
maatregelen kunnen worden opgeheven. Dit wil 
echter niet zeggen dat er geen plaats zou zijr 
voor elementen uit de andere hierboven benoemt 

t -reductiemethodes. Van belang is daarbij een 
lijke behandeling van staats- en particuliere 
bedri jven. 
Het Ministerie van Economische Zaken zal terza 
een interventie opstellen. 

4̂ .5*• Sanering van de scheepsbouw. 

Aan de RaadzuDaa voor de tweede maal de ontwerp
resolutie inzake de sanering: in de scheepsbouw e: 
ontwerp-besluit tot oprichting van eer Comité TO< 
Scheepsbouw worden voorgelegd. Het I.P. heeft tei 
aanzien van beide voorsteller, een advies (hetgeei 
in het algemeen positief is uitgevallen) uitgebtf 
zodat de Raad nu over beide vocrsteljfl! kan btsU 

De Coördinatie Commissie constateer^ 
ontwerp-resolutie thans slechts een samenstc 
van algemene beleidsintenties bevat, ¿Íe 1*4 
Lid-Staat vrijlaat. Er lijkt dan ook nauweJÜ 
aanleiding te bestaan voor de oprichting var 
een speciaal comité voor de scheepsbouw nar.s 
reeds bestaande Gemeenschapsorjanen. Indien 
door de meerderheid echter toch wordt gewens 
kan Nederland daarmede akkoord gaan mits de 
in voldoende mate duidelijk maakt dat de opr 
ting van dit Comité de bedoeling heeft de Ge 
schap beter te equiperen voor een effectieve 
sanering van de onderhavige sector. 



aanmerkelijke 

4.6.Verslag inzake de 

Op de Algemene Raad van 25 juli a.s. zal de Commissie 
verslag uitbrengen over de voortgang van de MIK— 
onderhandelingen. Dit verslag zal onder meer omvatten: 
A. Het resultaat van de onderhandelingen ter opstel

ling van een "Gemeenschappelijke verklaring" over 
de stand van zaken in de MT1T, zoals neergelegd in 
het document "Framework of Understandirar" dat ten 
behoeve van de Top te Bonn werd opgesteld-

B. Het Commissierapport over het overleg 
de Top te Bonn. 

C. Het eventuele resultaat van overleg volf 

De Coördinatie Commissie meende dat naar aanleidt 
van de besprekingen tijdens de Economische Top
conferentie van Bonn verondersteld mocht worden 
dat de^Franse bezwaren met betrekking tot het 
"Framework of Understanöing" aanzienlijk zullen 
zijn gemitigeerd. Van Nederlandse zijde zou de 
Commissie de nodige steun kunnen worden verleend. 
De Commissie is naar Nederlandse opinie haar 
mandaat geenszins te buiten gegaan. Uitgaande ra 
de in het Framework neergelegde resultaten, zou 
van Nederlandse zijde ook tijdens de resterende 
fase van de onderhandelingen steeds aandacht 
dienen te worden gevraagd voor de belangen van 
de ontwikkelingslanden. 

Follow^a QP^iJLllffSonderhandelin^'en Lomé II» 

Aangenomen wordt dat onder dit punt de gebleken wensei 
van de ACS-landen zullen worden geïnventariseerd, als« 
mede hun reactie op de openingsverklaring zijdens de 
Gemeenschap. De nog uitstaande problematiek met 
betrekking tot het mandaat voor de onderhandelingen 
zal naar alle waarschijnlijkheid in september «eer 
aan de orde komen. 

De Coördinatie Commissie meende dat, indit.|̂ ,;4fMiEp 
toe voldoende aanleiding bestond, op onderscheid* 
punten van Nederlandse zijde een positie . 
den ingenomen conform eerder geformuleerd* 
clusies van de Coördinatie Commissie. Aan 
conclusies bestond op dit tijdstip geen b* 

Uit de rapportage van de Commissie zal moeten \ 
of van Joegoslavische zijde thans inderdaad woi 
gestreefd naar een preferentieel handelsakkoord 
de Gemeenschap. Besluitvorming op dit punt word 
echter tijdens de onderhavige Raadszitting geen 
voorzien. 

¿1 Indien daartoe aanleiding blijkl» te bectaa 
van Nederlandse zijde ten principale akko 
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vic eigen ver 
n worden be-

4»9» Interim-rapport ASEAK» 

Op 11 juli jl. vond de tweede zitting van de dialoog 
EEG/ASEAK op Ambassadeursniveau plaats* Deze zitting 
was gewijd aan de voorbereiding van de ministeriele 
zitting EEG/ASEAN, die op 20 november a.s. plaats
vindt. Tijdens deze bijeenkomst werden een aantal 
gesprekspunten voorgesteld. Zijdens ASEAK werd tevens 
de suggestie gedaan om tijdens de ministeriele bijeen
komst een samenwerkingsovereenkomst EEG—ASEAK te ondei 
tekenen. 

De Coördinatie Commissie meende dat ingestemd 
kon worden met een gedachtenwisseling tijdens 
de ministeriële bijeenkomst over le aan beide 
zijden aangebrachte gesp re*::: onderwerpen» Tevens 
kan de suggestie van AS SAN inzake het sluiten 
van een samenwerkingsovereenkomst worden onder
steund. Die overeenkomst zal uiteraard niet de 
bevoegdheden van ASEAK te buiten moger. gan:;. A 
Europese zijde zal uitsluitend de Gemeenschap 
als verdragspartij dienen op te treden. Preferen
tiële elementen van handelspolitieke aard zouden 
niet in die overeenkomst dienen voor te komen* 

DGES, 19 jidï 


